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Město Nový Jičín 

 

Zápis č.8/2019  

ze schůze Osadního výboru Kojetín, konaného dne 2.8.2019 v 19 hod.,  budova 

bývalé restaurace 

______________________________________________________________________ 
 

Celkový počet jmenovaných členů OV: 13 

Jmenný seznam členů výboru: MUDr. J. Syrovátka, Mgr. D. Váhala, A. Štěpánková, 

S. Hrachovec, L. Holub, Ing. I. Míček, J. Holub, S. Holub, Ing. L. Zrníková, A. David, 

J. Holubová, A. Gajdošík DiS., Ing. L. Zrník,  

Přítomní členové: MUDr. J. Syrovátka, Mgr. D. Váhala, A. Štěpánková, L. Holub, J. Holub, S. 

Holub, Ing. L. Zrníková, A. David, J. Holubová, A. Gajdošík DiS., Ing. L. Zrník,  

 dle presenční listiny 

Nepřítomní členové omluvení:, Ing. I. Míček, S. Hrachovec,  

Nepřítomni členové neomluvení: --- 

Hosté: Mgr.O. Syrovátka, V.Holub, R.Schone, M.Štěpánek  

 

Při zahájení schůze bylo přítomno 11 členů z celkového počtu 13 členů výboru. 

Výbor je usnášeníschopný. 

 

Schválení programu schůze výboru: 

K jednání:  

1. Reakce města na požadavky a dotazy 

2. Kulturní akce Hody 2019 

3. Návrhy a podněty na město NJ 

4. Diskuse 

Hlasování: Výbor schvaluje navržený program jednání. 

Pro: 11 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo/nebylo přijato. 

 

 



2 

 

1. Reakce města na požadavky a dotazy 

- Požadavek na častější zálivku vysazených stromů u vyhlídky ke Straníku – 

doručena odpověď Ing.Kubálkové se sdělením o zajištění Technickými službami, 

včetně občasného přihnojení.  OV děkuje za zajištění, u lípy je znát zlepšení stavu. 

- K návrhu na přemístění kontejneru na kompostovatelný odpad v prostoru u 

č.p.22 – doručena odpověď Ing.Kiššové s požadavkem o upřesnění místa 

plánovaného umístění. Bude zjištěno, zda-li bude možné v letošním roce zajistit. 

Místo  projedná s majiteli horních RD St.Holub. Snímek zašleme Ing.Kiššové. 

- Oprava nádrže Čerťák - přítomným Mgr.Syrovátkou bylo sděleno, že stavba 

pokračuje, v 09/2019 je plánováno ukončení prací a napouštění. 

- Informace Mgr.Syrovátky o  průběhu Městských slavností 2019- ohňostroj je 

plánován na 23,05hod - 23,15hod.OV byl osloven s dotazem o  vhodnosti ponechání 

nočního spoje z NJ kolem 24,00 hod. Vzhledem k tomu, že se obyvatelé ohňostroje 

zúčastňují, vyslovil OV jednomyslně souhlas se zajištěním noční linky, bude-li to 

možné. O zajištění spoje budou cestující včas informováni na zastávkách. 

  

 

2.Kulturní akce Hody 2019  

Nadále je poptáván hudební doprovod na sobotní večer. Předpokládáme uspořádání tradičního 

pátečního pečení, program bude obsahem pozvánky. Konání nedělní Mše svaté bude 

upřesněno. 

 

3.Návrhy a podněty na město NJ 

1. Podle sdělení bydlících občanů došlo vlivem přívalových dešťů opětovně k zanesení žlabu a 

vpustí na konci obce směrem ke Straníku. Částečně byly vyčištěny bydlícími, prosíme však o 

provedení odborného odtěžení - odsátí a kontrolu průchodnosti potrubí.  

Zároveň prosíme o zajištění pravidelného čištění žlabu podél pozemku parc.č. 646/5 naproti 

pozemku parc.č.3, kde dochází k zanášení a zarůstání žlabu a splachování splavenin dále do 

kanalizace. Situace s umístěním  vpusti a žlabu je přílohou zápisu.  

2) Opakovaně jsou předneseny stížnosti na stav krajnic směr Pirit.mandlovce (podél pozemku 

parc.č.443/4 – levá krajnice na Straník a u č.p.22, závady ve schůdnosti (zejména u č.p.22) - 

hrozí poranění  
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3).Podnět p.Ladislav Sudolský – požadavek na provedení ořezání keřů, uzavírajících profil 

vozovky směr Straník.  

Body ponechané k dalšímu jednání:  

- Podnět občanů - žádost o doplnění zrcadla u křižovatky ze směru Svinec - na Jičinu, kde není 

dobrá viditelnost – zatím nebyla doručena zpětná reakce, zůstává v jednání (bod 2.2. zápisu č.4) 

- Vandalismus u vyhlídky na Straník – zatím nedošla reakce na předchozí zápis, prosíme o 

zejména večerní kontroly Městské Policie. 

4.Diskuse 

Opakovaný podnět ke špatnému stavu komunikace- výtluky apod. s žádostí o  zahrnutí do oprav 

živice. 

 

Další schůze výboru se uskuteční dne 6.9.2019 v 19 hod. v prostorách bývalé restaurace. 
 
Kojetíně dne:   2.8.2019 
 
 
Zapsal: Ing. L. Zrníková Podpis: ……………………….. 
 
 
 
 
………………………………….……………   
Ing. L. Zrník, předseda OVBe 

 
 
z presenční listiny se zveřejňují zápisy z jednání výborů ZM na webových stránkách města.)  


